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Sport: „…mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán 

nevelési, egészségi célból űznek, hanem benne 

szórakozást keresnek.”  (Pallas Lexikon, 1897) 

 

UFC Lelátó – A II. Kerület Utánpótlás Futball Club képes magazinja 
 Kiadásra kerül a hónapok végén, évente tíz alkalommal 
 Megjelenik 32 oldalon, a II. Kerület UFC internetes honlapján 
 Szerkeszti Markóczy Csaba és Ritz Balázs 

 

CSAPATAINK ÉS EDZŐINK 

 2019/2020 korosztály: Tóth Tamás 

 2017/2018 korosztály: Perjési Lionel és Kern Máté 

 2015/2016 korosztály: Boros Ádám és Fraszt Márk 

 2013/2014 korosztály: Kustra Bence, Lénárd András, Kósa Ábel  

 2011/2012 korosztály: Ritz Balázs és Tóbiás Boldizsár 

 2009/2010 korosztály: Székely József és Kahancz Péter 

 2007/2008 korosztály: Banka László és Székely József 

 Felnőtt csapat: Meggyes Balázs és Ritz Balázs 

 

 Katica csapat: Perjési Lionel és Boros Ádám 

 Manó csapat: Paár Balázs, Asztalos Ádám, Tóth Barbara 

 Lurkó csapat: Kállai Roland, Kustra Bence, Szabó András, Vas Ádám 

 Kölyök csapat: Kern Máté, Horányi Benedek és Kállai Roland 

 Junior csapat: Meggyes Balázs 

 

 Kapusedző: Szabó Marcell 

 Egyéni képzés: Meggyes Balázs 

  

 

 

II. Kerület UFC 

 Elnök: Szeltner Norbert 

 Klubigazgató: Markóczy Csaba  

 Klubmenedzser: Ritz Balázs 

 Szövetségi képviselő: Boros Ádám 
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Ez történt dióhéjban… 

A legkisebb csapatunk, a 2019-

2020-as korosztályunk szépen 

gyarapodott létszámban, így 

amellett, hogy már önálló 

csoportban tréningeztek, még 

Bozsik Tornákon is be tudtak 

mutatkozni. Az U9-es 

korosztályunk (2016-os 

korosztály) Halásztelekre 

látogatott és részt vett a Nyuszi 

Kupán, ahol első helyezést ért el. A torna legjobb játékosa Gazsik Lóri lett. A 2015-

2016-os korosztályunk húsvétkor, április 19-20-án, részt vett Münchenben egy rangos 

utánpótlás tornán, a Bayern Trophy-n, ahol az előkelő harmadik helyet szerezte meg 

csapatunk. A tornáról a 30-31. oldalon egy képes beszámoló is található. A 2014-es 

korosztályunk a vecsési Gold Talent utánpótlás tornán második helyezést ért el. (Felső 

képen ők láthatóak.) Bár csapatunk itt ugyanannyi pontot szerzett, mint az első 

helyezett, de az egymás elleni eredmények nem nekünk kedveztek. Az U14-es 

bajnokságban Bana Laci öt gólt rúgott egy mérkőzésen, Schumitsch Boti pedig egy 

szenzációs szabadrúgás góllal zárt le 

egy meccset. Az U16-os 

korosztályban 6-0-ra legyőztük a 

Budaörs csapatát, a Pénzügyőrt 

pedig egy utolsó pillanatban lőtt 

góllal vertük meg. Áprilisban az 

U19-es korosztályunk Sopronban 

döntetlent, Veszprémben pedig egy 

parádés győzelmet ért el. A húsvéti 

hétvége előtt edzőink még egy jó 

hangulatú biliárdozáson is részt 

vettek, amelyen Lió bácsi (az alsó 

képen Ő látható) több trükköt is 

megmutatott a kollégáinak. (MCs)   
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Edzői interjú 

Beszélgetés Meggyes Balázzsal, a Felnőtt csapatunk vezetőedzőjével. 

- Megyó, először kérlek, röviden mutassad be magadat. 

- Meggyes Balázs vagyok, idén leszek 37 éves, Budapesten születtem és itt is lakom, 

pontosabban Kőbányán, a X. kerületben élek 2003 óta.   

- Hova jártál iskolába? 

- A szüleimmel a XIV. kerületben laktunk, de én egy barátom miatt a XVI. kerületbe, a 

Szent-Györgyi Albert Általános Iskolába jártam. Később a hat osztályos Szent István 

gimnáziumban tanultam matematika tagozaton, ott is érettségiztem le. Egyébként 

végig nagyon jó tanuló voltam, a testnevelés mellett a német volt a kedvenc tárgyam. 

Érettségi után a „Közgázra” mentem, ahol a nemzetközi gazdálkodás alapszakot, majd 

a pénzügyi mesterszakot végeztem el. Összefoglalva gazdasági diplomám van. Azt is 

megemlítem, hogy 2013 tavaszán egy fél évet tanultam Brüsszelben ösztöndíjasként.  

- Milyen hobbijaid voltak gyermekkorodban? 

- Visszagondolva a foci iránt volt az egyetlen komoly érdeklődésem. Már nagyon kis 

koromtól szerettem focizni és nagyon természetes volt, hogy ezzel a játékkal töltöm a 

tanulás melletti összes szabadidőmet.  

- Volt a gyermekkori játékaidnak állandó színhelye? 

- A XIV. kerületben volt a társasházunk mellett egy kikopott füves játszótér, ahová 

rendszeresen lejártunk a barátaimmal. Emlékszem, a fák voltak a kapuk…Ez a grund 12 

éves koromig volt az életterem, amíg el nem költöztünk onnan a szüleimmel.   

- Egyesületben mikor és hol kezdted a labdarúgást? 

- 1996-ban, 8 évesen lettem a BVSC igazolt labdarúgója. Egy nyári táborban választott 

ki idősebb Bursi Gábor, de ez az egyesület adta is magát, mert a Mogyoródi úti BVSC 

pálya öt percre volt a lakásunktól.  

- Kik voltak a nevelőedzőid a BVSC-ben? 

- Kezdetben fél évig fiatalabb Bursi Gábor volt az edzőm, nagyon jól éreztem magamat 

a kezei között, majd Hortobágyi Zoltán alakított ki egy tisztán 1988-as születésű 

gyerekekből álló csapatot. Ő három és fél évig volt az edzőnk és a kezei között jött létre 

a korosztályunknak az aranykora. A legnagyobb sikerünk az volt, hogy az 1998-99-es 

bajnokságban mi lettünk a bajnokok egy olyan bajnokságban, ahol rajtunk kívül a Fradi, 

Újpest, Vasas vagy az MTK is szerepelt. Nagyon jó csapatunk volt. 

- A csapattársaid közül kikre emlékszel? 
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- Eszterházy Mátyás volt a kapusunk, aki most Szoboszlai Dominik menedzsere, Szabó 

Ádám később az MTK-ban lett labdarúgó, a csapat ékköve pedig Pátkai Máté volt, aki 

sokszoros válogatott lett. 

- Milyen posztokon játszottál? 

- Mindig is középpályás voltam. Sokat futó, sokat szerelő és passzoló játékom volt, a 

kapura meglehet kevésbé voltam veszélyes.  

- Hogyan folytatódott a karriered? 

- Amikor nagypályára kerültünk, akkor Zoli bácsi elment a klubtól és ezzel együtt 

szétesett a csapat is. Voltak, akik a Fradiba, néhányan a Vasasba mentek, szóval 

szétszéledt a közösség. Végül maradtam a BVSC-ben és ott töltöttem el a teljes 

gyermekkoromat. Az évek alatt edzőm volt Cseke Sanyi bácsi és Hernády András, majd 

végül Farkas Gábor is. Utóbbi edző egy új impulzust hozott az edzésekbe és ez pozitívan 

hatott a motivációmra is. Összességében 1996-tól 2007-ig fociztam a BVSC-ben. 

- Ez azért különleges, mert ma már elég ritka, hogy egy gyerek egy egyesületben tölti 

a teljes utánpótlás éveit…Hogyan folytatódott felnőttként a sport pályafutásod? 

- A BVSC-nek abban az időben nem volt felnőtt csapata, így az utánpótlásból kiöregedő 

játékosoknak csapatot kellett keresniük maguknak. Nekem nem voltak kapcsolataim, 

és bár próbáltak nekem segíteni, eléggé tanácstalan voltam. Végül Tatára igazoltam az 

NB III-as csapatba. Senkit nem ismertem ott, naponta ingáztam azokra az edzésekre, 

amik nem is voltak jók, nem is játszottam sokat a meccseken, szóval nem éreztem jól 

magamat, az egy kifejezetten kudarcos, de tanulságos félév volt a karrieremben. 

- Ez után jöttek a Pénzügyőrös évek? 

- Igen. Egy régi BVSC-s ismerősöm játszott már ott, és én is oda igazoltam. Ismét egy 

nagyon szép időszak kezdődött számomra a labdarúgásban, sok szép sikert értem el, 

és sok barátot is szereztem. Rövid ideig együtt játszottam az 1991-es korosztályú, 

korábbi UFC-s generációból Szakolczai Balázzsal, Király Marcival, Miklósi Gerivel, Kocsis 

Mátéval, Tóth Mátéval, Moldován Tibivel, Kovács Pepével is. Összességében 2008 

januárjától 2020 nyaráig játszottam a Pénzügyőrben.  

- Akkor tényleg nem vagy egy vándormadár, mert ez is egy jó hosszú időszak volt. Kik 

voltak az edzőid az ottani évek alatt? 

- Elején Sólyom Feri, majd sokáig Vatai Attila, a Pénzügyőr kettőben pedig Seres Zsolt.  

- Mi volt a legjobb eredményetek a Pénzügyőrrel?  

- 2008/2009-es bajnokságban negyedikek lettünk az NB III.-ban. Egy ponton múlott a 

második hely. Ez volt a legjobb eredményünk.  

- A közgazdász diplomáddal mit tudtál kezdeni, milyen „civil” munkahelyed volt?  
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- A diploma megszerzése után egyből sikerült elhelyezkedni a General Electric cégnél, 

ahol pénzügyi-könyvelési osztályon dolgoztam nagyjából hét évet.  

- Mikor és hogyan kezdted el az edzői szakmát?  

- A Pénzügyőrös évek után néhány csapattársammal a MUN SE-be igazoltam, ott 

játszottam még néhány évet, ami közben elkezdtem még a Pénzügyőr utánpótlásban 

dolgozni, ahol az U16-os csapatot kaptam meg. A történethez hozzá tartozik, hogy a 

nővérem ezelőtt már évek óta ösztökélt, hogy próbáljam ki az edzői vonalat is, mert 

illik a karakteremhez, de én mindig leintettem őt. Tulajdonképpen harminchárom éves 

koromig nem volt meg bennem a vágy, hogy edző legyek.     

- Hogyan kerültél hozzánk? 

- A Pénzügyőrös edzőségem egy évig tartott, tavasszal már éreztem, hogy nem 

számítanak ott rám. Ekkor jött a lehetőség, konkrétan Ritz Balázs közvetítésével – akit 

a gimnáziumból ismertem – kaptam meg a kinevezésemet az UFC Felnőtt csapatának 

vezetőedzői posztjára, ez volt 2022 nyarán.   

- Ahol egy nagyon szép és sikeres időszakot kezdtetek el.  

- Igen, Ritz Balázzsal közösen ez már a harmadik szezonom a Felnőtt csapatnál, ahol 

egy eseménydús és sikeres időszak van mögöttünk. Az első szezonban az első csapattal 

megnyertük a Budapest bajnokság második osztályát és feljutottunk a „blasz egybe”, 

ezzel párhuzamosan a tartalékcsapattal pedig megnyertük a harmadosztályt és 

feljutottunk a „blasz kettőbe”. Tehát két bajnoki címet nyertünk a két csapattal. A 

második szezonban sikerült mindkét csapattal bent maradni, ami azért is volt nagy 

bravúr, mert ekkor csináltak a két csoportos másodosztályból egyet, azaz mindkét 

csoport fele kiesett, de nekünk sikerült bent maradnunk. Idén, a harmadik szezonban 

ugyanaz a cél, szeretnénk mindkét csapattal bennmaradni.  

- Hogyan gondolkodsz az edzői hivatásodról? 

- A sport nagyon komplex dolog, én pedig igyekszem összerakni a puzzle darabokat. 

Úgy gondolom egy jó játékosnak a legfontosabb tulajdonságai a fejében vannak. Úgy 

értem, hogy tudnod kell, hogy miben vagy jó, ismerned kell a társaidat, nagyon 

akarnod kell nyerni, tehát mindig motiváltnak kell lenned stb. És az UFC-ben nagyon 

sok minden másképpen működik, mint a Pénzügyőrben – és ezt most jó értelemeben 

mondom –, de nekem ehhez hozzá kellett szoknom.  Itt például van egy olyan adottság, 

hogy a saját utánpótlásból kapjuk a játékosokat, nem kell agyalni az igazolásokon… 

- Köszönöm a beszélgetést, és remélem itt is legalább olyan sok időt fogsz még 

eltölteni, mint a korábbi egyesületeidben. 

(MCs) 
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2019/2020 korosztály 

 



UFC Lelátó  2025. április 

 

 8 

2017/2018 korosztály 
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2017/2018 korosztály 
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2015/2016 korosztály 
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2015/2016 korosztály 

, 
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2013/2014 korosztály 
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2013/2014 korosztály 

 



UFC Lelátó  2025. április 

 

 14 

2011/2012 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

II. Kerület UFC U14/A – ASI   2-3  

G: Kapovits, Pölczman 

BKV – II. Kerület UFC U14/A   0-6 
G: Srankó (2), Hégely, Kapa, Szász, Mohácsy 

Kelen Talents – II. Kerület UFC U14/A  1-6 

G: Bana (3), Pölczman, Szász, Kapovits  
II. Kerület UFC U14/A – Szent István 11-0  

G: Bana (5), Szász (3), Mohácsy (2), Kapovits  
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2011/2012 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Hegyvidék – II. Kerület UFC U14/B  2-1 
G: Farkas 

II. Kerület UFC U14/B – Mészöly FS  3-0 

G: Farkas (2), Bíró 

UTE – II. Kerület UFC U14/B   5-1 
G: Bíró 

Kistarcsa – II. Kerület UFC U14/B  5-1 
G: Bíró 

II. Kerület UFC U14/B – Griff   3-3 

G: Farkas (2), Schumitsch 
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2009/2010 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Veszprém – II. Kerület UFC U16/A  1-1 
G: Pados 

II. Kerület UFC U16/A – Budaörs  6-0 

G: Benkő, Pados, Zámbó (2), Farkas (2) 

Főnix – II. Kerület UFC U16/A   1-1 
G: Kovács 

II. Kerület UFC U16/A – Gyirmót  1-4 

G: Farkas  
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2009/2010 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Újp. Haladás – II. Kerület UFC U16/B  2-1 
G: Földeáki 

II. Kerület UFC U16/B – Szent István  0-2 
II. Kerület UFC U16/B – Pénzügyőr SE  5-4 
G: Vlcskó, Fehér, Haffner, Teimer, Földeáki  
Ikarusz – II. Kerület UFC U16/B   2-0 
Issimo – II. Kerület UFC U16/B   0-9 
G: Szabóki (3), Merényi (2), Fehér, Baradlai, Pataki, 
Kassai  
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2007/2008 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Sopron – II. Kerület UFC U19/A   2-2 
G: Balázs, Geresdi 

II. Kerület UFC U19/A – III. Kerület  0-1 

Veszprém – II. Kerület UFC U19/A  1-2 
Balázs, Jakab 

II. Kerület UFC U19/A – Tatabánya  3-5 

G: Horányi (2), Lepp 
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2007/2008 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Pestszentimre – II. Kerület UFC U19/B  1-1 
G: Kováts 
II. Kerület UFC U19/B – RAFC   1-1 
G: Kováts 
II. Kerület UFC U19/B – Nagytétény 11-1 
G: Borbély (3), Márta (3) Hoszáng (2), Mézes (2), Váczi 
RKSK – II. Kerület UFC U17   4-1  

G: Horányi 

Diósdi STC – II. Kerület UFC U17  0-1  

G: Marosi 

II. Kerület UFC U17 – Kelen TSE   2-3 
G: Kiss, Radics 

II. Kerület UFC U17 – Csákvár   3-2 
G: Erdélyi (2), Lékó 
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FELNŐTT csapat 

 

Bajnoki mérkőzések 

Unione FC – II. Kerület UFC I.  5-1 
G: Czipó  
II. Kerület UFC I. – TFSE   3-3 

G: Bélai B., Bene Z., Tóth Á. 

II. Kerület UFC I. – Budafok II.  0-1 
Csepel UFC – II. Kerület UFC I.  2-0 
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FELNŐTT csapat 

 

Bajnoki mérkőzések 

Közterület SK – II. Kerület UFC II.  2-6 
G: Szabó K. (3), Magyar, Messinger, Lénárd 

II. Kerület UFC II. – Szent István  3-6 
G: Messinger, Márta, Magyar 

II. Kerület UFC II. – Nagytétény   0-3 
II. Kerület UFC II. – Testvériség II. 3-3 
G: Lénárd, Bacsek, Szabó K. 
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KATICA csapat 
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MANÓ csapat 
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LURKÓ csapat 
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KÖLYÖK csapat 
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JUNIOR csapat 
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Játékosinterjú 

Interjú Kákosy Márkkal, Felnőtt Csapatunk játékosával. 
 
- Isten hozott újra az UFC-ben, Márk! 2022-ben megkaptad a 15., UFC-ben töltött 
szezonodért járó arany fokozatú hűségérmet, majd külföldre költöztél egyetemi 
tanulmányaid miatt. Milyen érzés volt visszatérni hozzánk? Milyen volt az elmúlt 
néhány év távol az UFC-től? 
- Nagyszerű érzés itthon lenni, nagyon hiányzott a csapat, a klub és az a családias 
hangulat, amit az UFC jelent számomra. A klubtól távol töltött idő rendkívül tanulságos 
volt, tele jobb és kevésbé jó időszakokkal, rengeteg hasznos tapasztalatot szereztem, 
sok értékes kapcsolattal és barátsággal gazdagodtam, amelyek életem végéig 
elkísérnek. Azonban ahogy az elcsépelt szállóige is tartja, mindenhol jó, de legjobb 
otthon. 
- Milyen volt Hollandiában 
focizni és élni? Mennyire 
tartottad rajta a szemed a régi 
csapatodon? 
Igyekeztem minél közelebb 
maradni a csapathoz, ami 
nagyon könnyen ment, hiszen az 
edzői stáb és a keret tagjai szinte 
teljesértékű csapattagként 
kezeltek, amikor itthon voltam. 
Látogattam az edzéseket, és 
távollétemben pedig 
folyamatosan figyeltem a csapat 
eredményeit. Sokan a pályán 
kívül is közeli baratáim, ezért 
maximálisan naprakész tudtam 
maradni a csapat mindennapi 
életével kapcsolatban. Összességében nagyon sokat köszönhetek Hollandiának, 
szerettem ott élni és egyetemista lenni, nagyon jó emberek vettek körül, életre szóló 
barátságok köttettek. A futballal kapcsolatban pedig egy teljesen más kultúrát 
ismertem meg. Amatőr szinten is nagyon profi az infrastruktúra, más a mentalitás és a 
játékstílus szintén. A hollandoknál sokkal fizikálisabb a játék, több az 1v1 szituáció, 
illetve az iram is nagyobb. Emellett kevesebb hangsúlyt fektetnek a taktikára és a 
tempó miatt a játék technikai elemei is sokszor háttérbe szorulnak. 
- Egyike vagy a leghűségesebb játékosoknak. Mit jelent számodra a klub? Miért lett 
ilyen hosszú időn át fontos része az életednek? 
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Vicces a kérdés, hiszen kint 5 év alatt 4 klubban is megfordultam, míg itthon csak az 
UFC-ben futballoztam. A kinti váltások mindig kényszerből születtek, így azt az 
állandóságot és stabilitást, ami az UFC-t jellemzi még jobban meg tudom becsülni. Az 
UFC számomra egy család, szerves és fontos része az életemnek mióta az eszemet 
tudom. Nehéz is konkrétan megfogalmazni, hogy mit érzek, hiszen annyira 
természetes ez a kapcsolat. 
- Mesélj a gyerekkorodról! Hogyan kezdtél el focizni? Hogy kerültél az UFC-be? Kinek 
köszönhetően jöttél hozzánk? 
A Hegyvidékben kezdtem el focizni 4-5 évesen, majd a Fillér Utcai Általános Iskola 
délutáni focisulija és Szeltner Norbert elnökúr révén csatlakoztam az UFC-hez. 
- Kik voltak gyerekkorodban az UFC-s edzőid? Mikre emlékszel velük kapcsolatban, 
miket tanultál? 
- Kezdetben Markóczy Csaba és Kajli Gábor kezei alatt pallérozódtunk, nagyon szép 
emlékeim vannak erről az időszakról, mert a csapat is jó volt, sok tornát és kupát 
nyertünk, illetve emberileg is sokat tanultunk edzőinktől. Ezt követően Vidéki Gábor 
vette át korosztályunk irányítását, időközben csatlakozott Ritz Balázs is. Szintén egy 
nagyon sikeres időszak volt ez, ahol már a felnőtt futballra is felkészítettek minket, 
amellett, hogy nagyon jó közösség is épült. Személy szerint nagyon sokat tanultam az 
alázatról és taktikai fegyelmezettségről, illetve arról, hogy kemény munkával egy 
kevésbé tehetséges játékos is lehet a csapat meghatározó tagja. 
- Honnan ered a nem mindennapi beceneved, Papa? 
- A konkrét pillanatra már nem emlékszem, hogy Csaba bá' mikor és hogyan aggatta 
rám ezt a becenevet, de biztosan köze van ahhoz, hogy a pályán sohasem a 
sebességemből, hanem a játékintelligenciámból tudtam a csapatnak segíteni. 
- Mire emlékszel a gyerekkori UFC-s táborokból? Vannak emlékezetes sztorijaid? 
- Mindig nagyon jó hangulat volt és rengeteget nevettünk. A bátorságpróbák és 
ügyességi kihívások nagyon megmaradtak, illetve a mai napig megmosolyogtat, ha 
Csaba bá sztorijaira vagy éppen különleges "büntetéseire" gondolok. 
- Számos alkalommal külföldön is voltatok tornán, ezekről mire emlékszel? 
- Arra mindenképp, hogy sokat nyertünk és mindig különleges hangulatúak voltak a 
meccsek. Jó érzés volt képviselni az egyesületet, a kerületet és az országot, és 
nemzetközileg megmérettetni magunkat. A tornatermi alvások, a közös étkezések és 
városnéző programok mindig nagyon jó hatással voltak a közösségre. A prágai tornák 
különösen megmaradtak, főleg a cseh autópályán lerobbant busz esete. 
- Nagyon fiatalon, 17 évesen felkerültél a felnőttcsapatba. Milyen volt akkor az 
együttes tagjának lenni, és milyen most, 2025 tavaszán? 
- Nagy megtiszteltetés volt, hogy ilyen fiatalon komoly játékperceket kaphattam a 
felnőttben. Nehéz helyzetben volt a csapat, hiszen az utolsó helyen, 4 ponttal álltunk 
10 meccs után, amikor bedobtak minket a mélyvízbe. Sok jó futballista volt a keretben, 
de nem volt csapategység és sajnos sokan nem fogadtak minket a fiatalokhoz kellő 
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türelemmel és segítőkészséggel. Sokszor mi voltunk a bűnbakok egy-egy rossz 
eredmény után, míg azok, akik a kialakult helyzetről igazából tehettek, hárították a 
felelősséget és sportemberhez méltatlanul kezelték a helyzetet. Ez valahol áldás is, 
mert nagyon jó tapasztalat volt. Természetesen voltak olyanok, akik átérezték a 
helyzetünket és segítettek minket mindenben, és az utolsó pillanatig küzdöttek a 
klubért. Mostanra nagyon más a helyzet. Mi, akik ezt megéltük, különösen figyelünk, 
hogy a klub szellemiségéhez méltó stílusban és hozzáállással fogadjuk 
utánpótlásunkból felkerülő játékosokat. A mostani keret nagyon jó egységet alkot, tele 
jó karakterekkel és remek futballistákkal, ami az eredményekben is meg fog 
mutatkozni, ha igazán összeérik a csapat. 
- A vak is látja, hogy a csapatban igazi vezér lettél, honnan ez a mentalitás? 
- Imádok nyerni és utálok veszíteni, illetve hamar fel kellett ismernem, hogy az 
atletikusságbeli hiányosságaimat úgy tudom eltüntetni, ha felszántom a pályát. Ez a 
felfogás a játékintelligenciámmal együtt tett jobb játékossá és adta meg az alapot, 
hogy 17 évesen már a felnőttben játszhassak. Az ott szerzett tapasztalatok pedig újabb 
lökést adtak, hogy vállaljak több felelősséget és segítsem társaim a hangommal is, 
hiszen éreztem, hogy tisztelnek és szeretnek, mint vezért és így könnyű volt felvenni 
ezt a szerepet. 
- Utánpótlás éveidben többnyire középpályásként vagy támadóként játszottál, 
azonban egy emlékezetes esemény után kiderült, védőként is jó teljesítményre vagy 
képes. Emlékszel erre az eseményre? 
Természetesen emlékszem. Egy nyári edzőtáborban rendeztünk egy védők vs. 
támadók rangadót, így a támadóknál én hátvéd lettem, ami nagyon meggyőzte az 
edzőket. Elől sok játékhelyzetben hiányzott a dinamika a játékomból, illetve mindig is 
inkább kiszolgálni tudtam társaimat, mintsem gólokat szerezni. Ebben az időszakban 
Vidéki Gabi bá már sokszor egy védekezőbb, "box-to-box" poszton számolt velem, és 
így nem volt nehéz egy sorral hátrébb lépni. Tetszett, hogy mindig szemben az 
eseményekkel játszom, jobban tudtak érvényesülni az előző kérdésben említett 
képességeim, így felnőttként már belsővédőként vagy 6-os poszton vettek számításba. 
Az utóbbit tartom mai napig igazi posztomnak, de szívesen játszom védőt is, és ha a 
Megyó ezt olvassa, centert is! 
- A civil életben milyen területen kamatoztatod tanulmányaidat, mi a célod? 
- Kultúrát és közgazdaságot tanultam, illetve évek óta a családi, használt bútor 
vállalkozásban is dolgozom, így mindenképpen ezen a vonalon képzelem el magam. 
Kicsit minden lében kanál vagyok, így nagyon passzolt hozzám, hogy több különböző 
területen is hasznos tudást szereztem. Szeretnék én is vállalkozni, ahol tudom ötvözni 
tapasztalataimat, közgazdasági és vállalkozói tudásomat a művészettel, 
formatervezéssel és kultúrával. Több, már futó vagy tervezésben lévő projektem is 
van, de jelenleg még a szakdolgozatomat írom, így ezek majd nyár végétől, ősztől 
realizálódnak. (RB)  
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BAYERN TROPHY – U10 

  Bayern Trophy - 2025. április 18-21., München 

A nemzetközileg is elismert, nívós eseményen 8 korosztályban összesen 138 csapat 
indult el a végső győzelemért, az UFC egyedüli magyar csapatként vett részt a tornán. 
A mi korosztályunkban, az U10-ben 16 csapat nevezett, 4 db 4 fős csoport került 
kialakításra, ahol körmérkőzéses rendszerben játszottak a csapatok és a csoportok 
első két helyezettje jutott tovább a negyeddöntőbe. Szombaton délelőtt a nagy 
megnyitó ünnepség után következtek a csoportküzdelmek, ahol sikerült 3 
győzelemmel bebiztosítanunk az első helyet. A negyeddöntőben a hazai csapatot 
kaptuk ellenfélnek, akik nem állítottak elénk megoldhatatlan akadályt. Az 
elődöntőben alulmaradtunk a végső győztesektől, de bánatunkból erőt merítve a 
bronzmérkőzést sikerült az első 3 percben eldönteni. Csapatunk játékára végig 
jellemző volt az agresszív és magas letámadás, a csapatszintű labdaszerző és 
labdabirtokló játék, a hajtás és küzdés az utolsó másodpercekig. Nagyon tetszett, 
hogy egymással együttműködve játszottunk és rengeteg helyzetet sikerült 
kidolgoznunk valamennyi ellenfelünk ellen – még az elődöntőben is a későbbi 
bajnokok ellen! Köszönjük a remek szülői közösségünknek a segítő közreműködést 
és a lelkes szurkolást! Játékosaink, akik részt vettek a tornán: Abdalla Malik Mostafa, 
Fehérváry András, Halmos Dominik, Havas Márk, Nagy Zalán, Palotai Ádám, Szalay-
Canizalez Mateo, Szántó Vencel, Váradi Zalán, Várhomoki Ambrus. (BÁ) 
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BAYERN TROPHY – U10  

 

  
Csoportmérkőzések 
 
II. Kerület UFC - FC Dornbirn II. (A) 10-0 
II. Kerület UFC - F.C. Pays Rhénan (F)  3-1 
II. Kerület UFC - SV Heiligkreuz (D)  4-2 
 
Negyeddöntő 
II. Kerület UFC - SV Heimstetten (D)  6-1 
 
Elődöntő 
II. Kerület UFC - Faig Graffenst. (F)  0-3 
 
Bronzmérkőzés 
II. Kerület UFC - F.C. Pays Rhénan (F)  5-0 
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A hónap képén… 

…az U10-es csapatunk játékosai, szülei és edzői láthatóak a Bayern München 

labdarúgó csapatának stadionja előtt.  

II. Kerület Utánpótlás Futball Club 

 Budapest, 1023 Kolozsvári T. u. 11. 

 www.keruletufc.hu 

 iroda@keruletufc.hu 

 70/548 8985  

http://www.keruletufc.hu/

